



Referat

Bestyrelsesmøde - Dch Sæby.

Dato: 04-06-2024

Tidspunkt: 19:00 – 21:30

Sted: Hos Jane



Møde indkaldt af: Maria	Afbud meldes til:
Deltagere: Maria - Jytte – Jane – Lone - Karina	Afbud: Veronica
Udeblevet:	Mødeleder: Maria
Referent: Jytte	Kage: Jane
Punkt.	Beskrivelse.
1. Godkendelser	Godkendelse af dagsorden: Godkendt Godkendelse af referat: Godkendt
2. Orientering fra formanden	Ulla har kontakte Maria omkring sponsorrater De skal forsøge at lave et udkast. De arbejder videre på det Må Dch holde DM i IPO-R Jannie står selv for det, og vi kan evt hjælpe hvis vi har løst. Melsen fonden har sponsoreret 28.325,00 til IPO-R. Varen er bestilt og betalt.
3. Orientering fra kassereren	Banken: 4/6-24 Drift konto: 50.408,77 Køkken konto: 3.565,79 Sponsor penge :3.280,94 I alt : 57.255,50
4. Orientering fra udvalgene	Trænerudvalg: Torsdag er der træner udvalgsmøde der forsøger vi på at få det til at hænge sammen Allan vil gerne komme tilbage Jan stopper midt sommer Carlo har vi ikke hørt fra om han vil fortsætte.

	<p>Hus og Materialeudvalg: Der mangler et hjørne på klubhuset det skal males. Døren ud til teressen skal malen. Kan vi søge om en ekstra container Kan vi evt få 3 jern bøjler til containeren så træet kan komme der op at lægge.</p> <p>Markudvalg: Græsset er slået ude på de lange stykker, det mangler bare at blive samlet op</p> <p>Aktivitetsudvalg: Felt kursus med Lotte d.8/9-24 Det er for alle, træner er gratis, medlemmer skal give 250,00 fuld forplejning.</p> <p>Køkkenudvalg: Det køre fint Der er blevet handlet det meste af maden til lokalen</p> <p>IT udvalg: Intet nyt</p> <p>Sponsorudvalg: Sponser pengene er kommet, der er købt materiale til IPO-R</p> <p>Konkurrenceudvalget: Der er ved at være styr på lokalen/sommer konkurrencen. Der er styr på dommerne Vi har spor lægger til sommerk.</p>
<p>5. DM.2026</p>	<p>Vi havde møde med Jannie og co. Der blev fortalt om deres plan var og om vi have en med i styrer gruben. Jane og Jytte sidder med i styre gruben</p>
<p>6. Det nye program i Dch Sæby</p>	<p>IPO-R Hvordan med betalingen, resten af året IPO-R skal betale 350,00 resten af året. Hvad er der af forventninger, Man skal have gennemført hvalpe og nye-C Max 10 stk på holdet.</p>

	Jannie er ansvarlig for IPO-R
7. Eventuelt	<p>Yousee kvartalet 765,70 kan vi bruge noget andet</p> <p>Afkrydsningskema (Pokal)</p> <p>Rally ønsker sig nye skilte</p> <p>Jeg vil gerne man venter, med at købe det man har søgt om, til pengene kommer ind på kontoen.</p> <p>Vi kan godt bruge en container mere, evt søge om penge til dette.</p> <p>Vi skal have en gebyrer hvis man ikke hjælper til min 2 af vores arrangementer som bliver holdt i klubben, dette gælder medlemmer som ikke har en funktion ude i klubben i forvejen, som trænere bestyrelse eller udvalgs medlem. Det skal op til vores generalforsamling, som et forslag.</p> <p>Man skal hjælpe en halv dag til arbejdsdag for det tæller.</p>

Næste møde: d.13/8-24 kl.19.00